
Årsmøteprotokoll Bønes IL. 2022

Dato: 29.03.

Sted: Bønes IL. klubbhus, Fjellsdalen

Sak 1: Godkjenning av innkalling og dagsorden

Innkalling og dagsorden ble sendt ut iht. gjeldende frister.

Dette ble enstemmig godkjent.

Sak 2: Valg av dirigent, referent, protokollsignerere

Knut Sundfjord ble valgt til dirigent.

Kristian Schult er valgt til referent.

Linda Hallseth og Eli Dimmen er valgt til protokollsignerere.

Disse ble enstemmig valgt av årsmøtet.

Sak 3: Årsberetning for Idrettslaget

Årsmelding ble lagt frem av Knut Sundfjord:

Momenter som ble omtalt:
Økning i medlemstall i 2021
Nedgang i håndballgruppen, men vekst i allidrettsgruppe for de yngste

- Ved utgangen av 2021 hadde over 1000 unike medlemmer, forventet noe
nedgang i 2022.
Facebook og lnstragram klubbens informasjonskanal utad.
Lite nytt på anleggssiden
Preget av virussituasjonen, men likevel holdt høyt aktivitetsnivå, tilpasset
gjeldende regler. Første fire månedene av året også preget av brannen i
klubbhuset nyttårsaften 2020.
Daglig leder Kim Davidsen har vært ansatt i 1,5 år. Skapt mye ny aktivitet,
f.eks. ulike lavterskel aktivitetsdager o.l.

- Vanskelig sponsor- og dugnadsmarked etter koronatiden.

Arsberetning ble godkjent av årsmøtet.



Sak 4: Regnskap 2021

Regnskap ble lagt frem av Arild Fismen:

Momenter som ble omtalt:
Meget god likviditet og egenkapital
Ekstraordinært resultat: Godt forvaltet forsikringsoppgjør etter brannskade
Noen kostnader redusert, økt medlemsmasse - økte kontingentinntekter
Noe økte lønnsutgifter grunnet økt aktivitet

Første kontrollutvalg i klubben valgt inn på årsmøte 2021
Sigurd Kirkebø (leder)
Morten Alskog (medlem)

Utvalgets rapport legges ved årsmøtets dokumenter

Regnskapet ble godkjent av årsmøtet

Sak 5: Budsjett 2022

Budsjett lagt frem av Arild Fismen:

Momenter som ble omtalt:
"Starte litt på nytt" etter to ekstraordinære år.
Utfordrende år å holde tallene, ønsker å gå litt i pluss.
Kontingenten a kr. 250,- til hovedlaget er uforandret.
Treningsavgift bestemmes av særlagene.
Forvaltning av egenkapital tas videre i hovedstyret og med nytt anleggsutvalg

Budsjettet ble vedtatt av årsmøtet

Sak 6: Saker fra hovedstyret

Knut Sundfjord orienterer som forslag fra hovedstyret:

Organisering av styrene i Bønes IL.

Forslag til årsmøtevedtak:
Styrene vil sammen prøve ut en samkjøring og en vurdering av styresammensetting
og organisering av roller i styrene i 2022. Hovedstyret legger frem sak på årsmøte i
2023.

Forslaget ble enstemmig vedtatt av årsmøtet.



Sak 7: Valg

Valgkommitens innstilling:

Fotballstyre:
Knut Sundfjord
Jan Frønsdal
Stian Sæle
Charlotte Castadot
Kjerstin Stavrum
Linda Hallseth

Håndballstyre:
Arild Fismen
Ina Heldal
Erlend Koppen Skar

Gjenvalg 1 år
Gjenvalg 2 år
Ikke på valg
Ikke på valg
Ikke på valg
Ny - velges for 2 år

Gjenvalg 1 år
Ikke på valg
Ikke på valg

I tillegg har det kommet inn forslag om følgende medlemmer i håndballstyret:

Hilde Høydal
Eli Dimmen

Kontrollkomite:
Sigurd Kirkebø (leder)
Morten Alskog (medlem)

Ny - velges for 2 år
Ny - velges for 2 år

Ingen benkeforslag. AIie ble enstemmig valgt ved akklamasjon.

Sak 8: Innkomne forslag

Ingen innkomne saker.

Bønes 30.03.

Kristian Schult,
referent
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